
Protokoll fran Samhallsfdreningen Framats arsmote, Idrdagen den 29/7 2023 

1. Ordforande Lars Joelsson oppnade stamman och halsade alia valkomna. 
2. Stamman godkande arsmotets utiysande. 
3. Stamman godkande dagordningen utan andringar eller tillagg. 
4. Lars Joelsson valdes till ordforande for stamman. 
5. Eva Melin valdes till sekreterare for stamman. 
6. Petra Andersson och Eva Lundin valdes att justera protokollet. 
7. Lars redogjorde for foreningens verksamhet under det gangna aret. 
8. Nils IVIattsson redogjorde for det ekonomiska laget som betecknas som 

gott. Foreningen gjorde ett plusresultat i ar som borgar for fortsatta 
forbattringar och investeringar. 

9. Revisionsberattelsen foredrogs av Lars-Peter Torefeldt. 
Revisorerna fann rakenskaperna i korrekta och i god ordning och 
rekommenderade stamman att beviija styrelsen ansvarsfrihet for 
verksamhetsaret 2022-2023. 

10.Stamman beviljade styrelsen ansvarsfrihet for verksamhetsaret 2022-
2023. 

11. Budgeten for kommande verksamhetsar presenterades av Nils Mattsson 
och stamman godkande och faststallde hans forslag. 

12. Medlemsavgifterna faststalldes utan forandring till 300 Skr per familj och 
150 Skr for enskild medlem. 

13. Lars Joelsson kvarstar som ordforande i foreningen ett ar till. 
M.CIaes Fritzon i valberedningen lade fram forslag till styrelseledamoter 

som innebar: 
Omval av Karolina Berggren, Tyrone Andersson och Eva Melin pa tva ar. 
Fyllnadsval av Robert Collin efter Sara Reimbert pa ett ar. 
Stamman bifoll valberedningens forslag. 

15. Till suppleanter foreslog valberedningen: 
Omval av Sture Wingard pa tva ar, nyval av Sara Reimbert Westlund pa 
tva ar och fyllnadsval av Petra Andersson och Eva Magnusson pa ett ar 
(istallet for Tove Nordhvalen som flyttat och Robert Collin som gar in 
som ordinarie styrelseledamot). 
Stamman bifoll valberedningens forslag. 

16. Till revisor omvaldes Per Otto Gustafsson pa tva ar. 
17. Till valberedning kommande verksamhetsar valdes Claes Frizson och Jan-

Erik Gustafsson pa ett ar. 



IS.Inga rapporter har inkommit. 
19.Lars Joelsson foredrog nagra av de satsningar styrelsen amnar arbeta 

med under det kommande verksamhetsaret. 
• Arbeta for att kommunen forbattrar lekplatsen med nya 

lekredskap sasom en klatterstallning. 
• Foreningen ska reparera och forbattrar den nytillkomna 

skateboardrampen. 
• Nyplanteringar pa de allmanna omradena. 
• Arbeta vidare med det medborgarforslag som lagts som innebar 

att stenpiren i Skrefors forses med en "trabrygga" med ett storre 
dack och badstege langst ut. Allt for att gora badplatsen tillganglig 
for fler badgaster. 

• Fortsatta arbetet med trafiksakerheten i samhallet och fa en sankt 
hastighetbegransning. 

20.lnga inkomna motioner fanns att behandla. 
21.0vriga fragor: 

• Det behovs mer sand i sandladan pa lekplatsen. 
Styrelsen atog sig uppdraget att patala detta for kommunen. 

22.Ordforande Lars Joelsson avslutade motet och tackade medlemmarna 
for visat intresse. 
Han bjod ocksa in alia att delta i en tidigare aviserad HLR-utbildning med 
instruktion hur en hjartstartare anvands, direkt efter arsmotet. 

Vid protokollet: Juster^s: /j 
0 

Petra Andersson, justerare Eva Lundin, justerare 


